
Protokół nr 15

z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Finansów

odbytego w dniu 30 maja 2008 r.

Otwarcia  kolejnego   posiedzenia  Komisji  ds.  Budżetu  i  Finansów  dokonał  Pan  Ireneusz
Płóciennik  –  Przewodniczący  Komisji,  który  powitał  członków  Komisji  oraz  przedstawił
planowany porządek obrad dzisiejszego posiedzenia: 

1. Analiza wybranej jednostki organizacyjnej gminy.

2. Sprawy bieżące i różne.

Odnosząc  się  do  pierwszego  punktu  porządku  obrad,  członkowie  Komisji  jednogłośnie
zdecydowali, że dokonają analizy działalności nie jednostki organizacyjnej, ale Referatu Rozwoju
Gospodarczego Rolnictwa. 
Następnie  Przewodniczący  Komisji  przystąpił  do  zatwierdzenia  protokółu  z  poprzedniego
posiedzenia.  Dodał,  że  protokół  był  w  Urzędzie  Gminy  wyłożony  do  wglądu  wcześniej,
poinformował  również,  że  jest  możliwość  zapoznania  się  z  treścią  tego  protokółu  w  dniu
dzisiejszym. 
W związku  z  tym,  że  do  protokółu  z  poprzedniego  posiedzenia  nie  zgłaszano  żadnych  uwag,
protokół został przyjęty jednogłośnie przez członków Komisji.

Realizując  pierwszy punkt  obrad,  członkowie Komisji  powitali  Panią Dorotę  Kaczmarek,  która
przedstawiła komisji wykaz inwestycji, które są w trakcie realizacji:

1. Przebudowa dróg gminnych
- etap I, obejmuje odcinek drogi Józefów – Sarnów – Wincentów
- etap II, obejmuje odcinek drogi Widawa – Zawady – Chrusty

2. Przebudowa drogi gminnej Dąbrowa Widawska – Wielka Wieś – Strumiany – etap I
3. Zakup kruszywa drogowego

Ø 4 – 16 mm – 2500 ton
Ø 40 – 80 mm – 2500 ton

4. Zakupiono samochody dla ZUK:
-samochód do czyszczenia wpustów ulicznych marki STAR
- samochodu  ciężarówki – wywrotki marki STAR

5. Budowa linii kablowej oświetlenia ścieżki rowerowej
6. Zakupiono witacze i oznakowania ulic
7. Modernizacja stacji uzdatniania wody w miejscowości Brzyków

Inwestycje na etapie przygotowań dokumentów:
1. Rozbudowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Widawa – dokumentacja złożona w

Starostwie Powiatowym w Łasku.
2. Przygotowanie  uproszczonych  dokumentacji  na wymianę stolarki  okiennej  w budynkach

komunalnych będących własnością Gminy Widawa:
- bloki mieszkalne w Chociwiu
- budynek mieszkalny po byłej Agronomówce w Ochlach
- blok mieszkalny przy ul. Słowackiego w Widawie
- budynek mieszkalny po byłej szkole podstawowej w miejscowości Zawady

3. Przygotowanie  dokumentacji  na  rozbiórkę  budynków  w  Świerczowie  i  Restarzewie
Cmentarnym
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Ponadto Pani Dorota Kaczmarek zaznajomiła Komisję z przetargami, które  zostały rozstrzygnięte:
1. Zakup kruszywa drogowego
2. Dokończenie  realizacji  zadania  pn.  „Budowa  kompleksu  sportowo  –  rekreacyjnego  w

Widawie”
3. Zakup używanej równiarki drogowej
4. Przebudowa dróg gminnych I i II etap
5. Przebudowa drogi gminnej Dąbrowa Widawska – Wielka Wieś B – Strumiany
6. Zakup kostki brukowej, krawężników, obrzeży betonowych

Następnie Pani Kaczmarek poinformowała, że naszą gminę czeka do zrealizowania jeszcze jedno
ważne zadanie tj.  budowa wodociągu w Patokach,  zbiorników w Widawie i  przepompownia w
Rogóźniu.
W tym temacie Pani Kaczmarek wyjaśniła radnym, że aby móc korzystać z założonego wodociągu
w Józefowie, to najpierw należy wybudować zbiorniki i przepompownię. Zdaniem Pani Kaczmarek
na ten cel można się starać o środki z Unii Europejskiej bądź Funduszu Ochrony Środowiska. 
Poza tym, w toku dalszego wystąpienia,  Pani Kaczmarek oznajmiła, że w dalszym ciągu trwają
badania i monitoring dot. terenu po składowisku śmieci w Chrustach, których koszty ponosi gmina. 

Kolejną osobą przybyła na posiedzenie komisji była Pani Anna Krześniak, która poinformowała, że
15 sierpnia rozpoczną się obchody 620 lecia nadania Widawie praw miejskich. 
Przewidziane są liczne atrakcje, zarówno dla dorosłych jak i dla dzieci. Bawił będzie nas słynny
zespół  KRYWAŃ,  zamówiona  została  obsługa  gastronomiczna,  planuje  się  zamówić
okolicznościowe gadżety. 

W związku z brakiem dodatkowych pytań, Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała:
Emilia Konieczna

Przewodniczący
    Komisji ds. Budżetu i Finansów

                                                                                                               Ireneusz Płóciennik
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